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ACTA DE REUNIÓ
CONSELL DE GOVERN - COMISSIÓ ACADÈMICA DE LA UNIVERSITAT DE
BARCELONA

Identificació de la reunió
Número: 3
Caràcter: Ordinària
Data: 26/06/2024
Horari: 10:00 - 13:00
Durada: 180 minuts
Lloc: Sala Gabriel Oliver - Edifici Històric

Assistència :

Consell de Govern - Comissió Acadèmica:

Assistents:
Maria Pilar Delgado Hito, membre, Vicerectora de Política Acadèmica

Maria Concepció Amat Miralles, membre, Vicerectora de Política Docent

Joaquim Cantalozella Planas, membre, Facultat de Belles Arts

Albert Martinez Garcia, membre, Facultat de Biologia

Galderic Lastras Membrive, membre, Facultat de Ciències de la Terra

Marta Bueno Salinas, membre, Facultat de Dret

Laura Guitart Tarrés, membre, Facultat d'Economia i Empresa

Àngels Franch Masferrer, membre, Facultat de Farmàcia i Ciències de l'Alimentació

Ana Sofia Moya Gutierrez, membre, Facultat de Filologia i Comunicació
Assisteix com a suplent Laura Colomer Rojo

Angela Lorena Fuster Peiro, membre, Facultat de Filosofia

Joan Bertomeu Balagueró, membre, Facultat de Física

Maria Soler Sala, membre, Facultat de Geografia i Història

Marta Romero Garcia, membre, Facultat d'Infermeria

Marina Salse Rovira, membre, Facultat d'Informació i Mitjans Audiovisuals

Jorge Marzo Sanchez, membre, Facultat de Matemàtiques i Informàtica

Montserrat Yepes Baldo, membre, Facultat de Psicologia

Alex Tarancon Sanz, membre, Facultat de Química

Delia Monfort Gramisel, membre, Cap de Gestió Acadèmica

Convidats:
Marta Ferrer Garcia, convidada, Vicerectora d'Estudiants i Vida Universitària

Max Turull Rubinat, convidat, Adjunt al Vicerectorat de Política Acadèmica

Maria Cristina Sanz Lopez, convidada, Adjunta per a la promoció internacional d'estudis de
postgrau

Maribel Pero Cebollero, convidada, Directora de l'Escola de Doctorat

Olga Pujolras Gonzalez, convidada, Directora de l'Agència de Polítiques i Qualitat

Antonio Fores Miravalles, convidat, Assessor tècnic de Suport Academicodocent

Ricard Cervera Segura, convidat, Vicedegà acadèmic de graus i relacions internacionals de
la Facultat de Medicina i Ciències de la Salut (Clínic)
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Pedro Fermin Marrero Gonzalez, convidat, Vicedegà director del Consell Acadèmic de
Ciències de l'Alimentació

Sara Magallon Pendon, convidada, ESRP

Jose Antonio Perez Aranda, convidat, CETT

Jaume Macià Viles, convidat, ESCAC

Anna Figueras Masip, convidada, ISPC

Laura Mas Maestre, convidada, CEI

Gueorgui Bojidarov Radev, convidat, ENTI

Maria Victoria Morin Fraile, convidada, Facultat d'Infermeria

Hi assisteixen com a convidats:
Raul Ramos Lobo

Ordre del dia

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior

2. Informe dels Vicerectorats

3. Presentació del procés de modificació de titulacions per al curs 2025-26 i de programació i
verificació de nous títols per al curs 2026-27

4. Presentació del catàleg d'assignatures optatives transversals

5. Presentació del catàleg d'assignatures obertes a estudiants d'intercanvi internacional

6. Aprovació, si escau, de la relació de serveis centrals de la UB i entitats del grup dels quals la
seva oferta formativa serà susceptible del reconeixement acadèmic en els títols de grau en el
curs 2024-25

7. Aprovació, si escau, de la taula de les retribucions econòmiques per a les beques de col.laboració
de la UB

8. Aprovació, si escau, de les modificacions de titulacions per al curs 2024-25

8.1. Modificacions substancials

8.2. Modificacions no substancials

9. Aprovació, si escau, dels premis extraordinaris de grau i màster del curs 2022-23

9.1. Premis extraordinaris de grau

9.2. Premis extraordinaris de màster

10. Aprovació, si escau, de la modificació de la Normativa de Pràctiques Externes

11. Ensenyaments oficials de grau

11.1. Aprovació i/o modificació de memòries de verificació

11.1.1.Aprovació de memòries de verificació

11.1.2.Modificació de memòries de verificació

11.2. Aprovació i/o modificació de plans d'estudis, taules de reconeixement, taules
d'equivalències, calendaris d'implantació i/o itineraris d'extinció

11.2.1.Aprovació de plans d'estudi

11.2.2.Modificació de plans d'estudi

11.2.3.Aprovació d'itineraris d'extinció

11.2.4.Aprovació de taules d'equivalències

11.2.5.Modificació de taules de reconeixement

11.3. Aprovació de calendaris d'implantació
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11.4. Modificació de calendaris d'implantació

11.5. Normatives de treball final de grau

12. Ensenyaments oficials de màster

12.1. Aprovació i/o modificació de memòries de verificació

12.1.1.Aprovació de memòries de verificació

12.1.2.Modificació de memòries de verificació

12.2. Aprovació i/o modificació de plans d'estudis, taules de reconeixement, taules
d'equivalències, calendaris d'implantació i/o itineraris d'extinció

12.2.1.Aprovació de plans d'estudis

12.2.2.Modificació de plans d'estudis

12.2.3.Aprovació d'itineraris d'extinció

12.2.4.Aprovació de taules d'equivalències

12.2.5.Aprovació de taules de reconeixement

12.3. Normatives de treball de final de màster universitari

13. Afers de tràmit

13.1. Oferta formativa de la Universitat de l'Experiència - curs 2024-25

14. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la reunió

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior

Els representants de les facultats comenten que no han pogut visualitzar l’acta de la sessió
anterior.
S’acorda ajornar l’aprovació de l’acta a la pròxima sessió.

2. Informe dels Vicerectorats

Les vicerectores expliquen els punts a destacar de l’informe que prèviament s’ha publicat com a
documentació i que s’adjunta a l’acta com annex.

La vicerectora d’Estudiants i Vida Universitària comenta que en el primer trimestre de curs s’han
donat d’alta a la Seguretat Social 4000 alumnes dels 7000 totals. S’han donat algunes incidències
com altes i baixes fora de termini, problemes amb l’obtenció del NUSS, disparitat de criteris en la
resolució d’incidències per part d’agents de la mateixa Tresoreria General de la Seguretat Social,
etc.

Aprofita per fer una correcció al text de l’informe i explica que, finalment, el decret de preus no
inclou l’exempció de preus per famílies monoparentals, que en un inici s’havia debatut.

A continuació, s’obre un torn obert de paraules.

La representant de la facultat de Psicologia pregunta quan s’obrirà l’accés al curs de benvinguda
per als estudiants de nou accés i quin és el termini per incloure en els plans docents els canvis
derivats de l’adaptació de la memòria al RD 822/2021.

La vicerectora d’Estudiants i Vida Universitària respon sobre l’accés al curs de benvinguda, que
encara s’estan revisant alguns aspectes, però que està previst que s’obri a final del mes de
juliol. La directora de l’Àrea de Comunitat Universitària afegeix que s’inclourà en la plana web de
benvinguda una notícia sobre el curs de benvinguda i es farà difusió entre els alumnes.
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El representant de la facultat de Ciències de la Terra, pregunta si els alumnes que arriben a la UB
en assignacions posteriors al 7 d’octubre també hauran de fer el curs de benvinguda. La directora
de l’Àrea de Comunitat Universitària respon que en tots els casos l’hauran de fer abans d’entrar
al Campus Virtual. La data del 7 d’octubre és per deixar un marge de temps per fer-lo als alumnes
que es matriculen en els mesos de juliol i setembre. Cal recordar que el curs és només per als
alumnes de nou accés que arriben a través de l’Oficina d’Accés a la Preinscripció, no afecta els
alumnes d’intercanvi Erasmus i SICUE.

La representant de la facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació demana si s’aclarirà el tema
de les diferents casuístiques de TFG i TFM amb pràctiques associades i la seva cotització a la
Seguretat Social. La vicerectora d’Estudiants i Vida Universitària respon que l’opció més raonable
és que les pràctiques associades a TFG i TFM mentre no estiguin regulades d’una altra manera,
es consideren pràctiques curriculars. Els TFG i TFM realitzats en la facultat no es consideren
pràctiques externes.

La representant de la facultat d’Economia i Empresa pregunta si s’han rebut ja informes d’AQU
sobre les modificacions sol·licitades per al curs 2024-25. La Sra. Olga Pujolràs explica que tots
els informes rebuts fins al moment han estat favorables. És cert que no s’ha rebut informe de
totes les modificacions presentades, però s’espera que arribin aviat. La vicerectora de Política
Acadèmica afegeix que cal respectar els terminis marcats per tal de no endarrerir els processos.
És necessari fer una anàlisi i fer un treball previ per poder presentar les propostes ja madures.
Aquest curs s’intentarà reduir els terminis.

El representant de la facultat de Biologia demana si es pot plantejar que per a la ràtio
d’assignatures optatives no es tingui en compte les assignatures d’altres graus, en el seu cas
que hi ha graus semblants que ofereixen assignatures comunes. La vicerectora de Política
Acadèmica informa que s’està analitzant com millorar els estudis d’optativitat i fer que només
compti una menció o una especialitat. Atès que altres facultats s’afegeixen al debat i demanen
no comptabilitzar en l’optativitat assignatures com les pràctiques en empreses optatives o el
treball dirigit, o contemplar ràtios diferents per màsters i per graus, la vicerectora demana que els
centres enviïn les seves observacions i explica que l’indicador està pensat per reduir l’optativitat
de manera global.

La representant de la facultat de Psicologia comenta que en els informes d’AQU que han arribat,
una de les indicacions era la revisió del llenguatge no sexista en la redacció dels resultats
d’aprenentatge de titulació i de matèria. La vicerectora de Política Docent comenta que al web
dels Serveis Lingüístics hi ha a disposició de la comunitat la guia sobre “l’ús no sexista de la
llengua”. No obstant això, es farà una consulta al vicerectorat d’Igualtat.

La representant de l’ESERP pregunta si hi ha la possibilitat que els estudiants dels centres
adscrits també puguin fer el curs de benvinguda. La vicerectora d’Estudiants i Vida Universitària
explica que potser no tota la informació encaixa amb el seu perfil, però que temes com la
ciberseguretat o la sostenibilitat també els poden interessar. Es valorarà la proposta.

La representant de la facultat d’Informació i Mitjans Audiovisuals manifesta que hi ha un problema
amb els àmbits de coneixement, ja que no estan tots recollits en l’annex I del RD 822/2021 i
pregunta si hi ha alguna informació per part del Ministeri de fer una modificació dels àmbits. La
vicerectora de Política Acadèmica explica que hi havia una proposta de modificació que va quedar
aturada.

3. Presentació del procés de modificació de titulacions per al curs 2025-26 i de programació
i verificació de nous títols per al curs 2026-27
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La presidenta explica que alguns dels aspectes que ara es presentaran ja s’han comentat en les
reunions que han tingut lloc amb els centres.

L’estratègia seria adaptar la majoria dels títols al RD 822/2021, ja que hi ha projectes nous a fer
que estan pendents d’aquesta adaptació. Es farà una programació plurianual i es contactarà amb
els centres per tancar en dos o tres anys l’adaptació de totes les titulacions. És important recordar
alguns dels missatges de la reunió del dia 5 de juny. S’ha fet molta feina per part dels centres,
APQUB, Gestió Acadèmica i els vicerectorats i tot ha de sortir millor d’ara endavant.

La presidenta cedeix la paraula a l’Adjunt al Vicerectorat de Política Acadèmica, Dr. Max Turull.

El Dr. Turull explica que s’han fet reunions amb els centres que van manifestar que presentarien
reverificacions per al curs 26-27 i modificacions per al curs 25-26. Es confirma el mapeig pactat
amb els centres i a algun centre se li va demanar si podia afegir algun títol més a la proposta
d’adaptació de titulacions d’aquest curs.

Avui mateix es farà la crida per a la comunicació de les modificacions. El següent pas és
l’emplenament de les fitxes de programació i de modificació. Aquestes han de ser el màxim de
precises i concretes. Es remet el centre a la plana web de Gestió d’Ensenyaments on està tota
la informació actualitzada sobre les titulacions impartides a la UB. Les fitxes són vinculants i no
es podrà afegir posteriorment més canvis en el moment d’introducció de les memòries.

Els calendaris són els que es van presentar en la reunió del dia 5 de juny. El dia 8 de juliol finalitza
el termini per enviar les fitxes, i a mesura que es rebin la vicerectora farà l’autorització i es donarà
accés a la Seu Electrònica. Quan es comuniqui l’autorització al centre comunicarà si la introducció
de la memòria es fa en la primera finestra (fins al 29 d’octubre) o es fa en la segona finestra (fins
al 15 de gener). Seria desitjable que les memòries es vagin introduint en Seu sense esperar a la
data límit per no crear col·lapse en les unitats que revisen la informació.

La crida per a la programació de titulacions per al curs 2026-2027 es farà en la primera setmana
de juliol i el termini per a l’enviament de propostes és el 16 de setembre. A més de l’aprovació
per part de la vicerectora, cal l’aprovació per part de la CACG en el mes de novembre.

Per aquest curs, està prevista l’adaptació al RD 822 de 49 titulacions, entre modificacions i
reverificacions de titulacions ja existents. Amb això estaríem amb un 50% d’adaptació de les
titulacions de la UB.

Després de la finalització del procés realitzat en el curs 2023-24, es va fer una metaavaluació en
la qual van participar diversos deganats, tècnics de qualitat i unitats tècniques implicades. Per
aquest curs s’aplicaran algunes de les conclusions a què es va arribar com que en el moment en
què un centre ha d’entrar la memòria en la Seu Electrònica cal fer una sessió de microformació
sobre temes recurrents que donen problemes. També hi haurà una persona de contacte per
cadascun dels àmbits de la memòria a qui els centres s’hi podran adreçar.

S’estan revisant la memòria i les taules que s’inclouen, ja que es van detectar problemes. Es
posarà a disposició dels centres algunes de les memòries enviades a AQU i que han obtingut un
bon informe d’avaluació perquè serveixin d’exemple de bones pràctiques. És important destacar
que únicament es faran dues revisions de la memòria.

No s’autoritzaran modificacions no substancials de memòries RD 1393/2007, excepte
assignatures transversals i BIP’s.
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Es farà una planificació plurianual de les adaptacions de totes les titulacions, tal com ha comentat
la vicerectora. Es demanarà als centres que facin la planificació i ho comuniquin abans del mes
d’octubre, encara que se sap que hi ha algunes casuístiques a tenir en compte com les directives
de les titulacions de la facultat d’Educació o temes específics de les titulacions de la facultat de
Filologia i Comunicació.

Destaca que l’adaptació comporta el canvi del perfil d’egrés i de les competències a resultats
d’aprenentatge de titulació i de matèria.

La directora de l’Escola de Doctorat pregunta si el calendari d’AQU aplica igual als programes
de doctorat i el mateix amb les fases de PIMPEU. L’assessor tècnic de Suport Academicodocent
respon que no s’han explicitat les fases de PIMPEU que és calendari de la Generalitat de
Catalunya. Però en principi, les dates són les mateixes.

El representant de la facultat de Matemàtiques i Informàtica pregunta com es farà el calendari
plurianual per a l’adaptació de les memòries. El Dr. Turull respon que es preguntarà als centres
i després s’estudiarà la viabilitat.

4. Presentació del catàleg d'assignatures optatives transversals

La presidenta recorda que les Bases reguladores dels plans d'estudis per als títols oficials de grau
i màster de la Universitat de Barcelona estableixen l’obligació que tots els títols de grau tinguin
com a mínim una assignatura transversal en la qual participin un mínim de dues facultats. Hi ha
facultats que tots els seus títols de grau ofereixen com a mínim una assignatura transversal; altres
facultats tenen algun títol que n’ofereix i altres que no i algunes facultats no tenen cap títol que
ofereixi assignatures transversals.

La presidenta recorda que existeix un catàleg d’assignatures que es presenta com annex i que la
facultat que estigui interessada a oferir alguna d’aquestes assignatures s’ha de posar en contacte
amb la facultat que fa la proposta. D’altra banda, cada ensenyament pot oferir un màxim de tres
assignatures transversals. Aprofita per animar les facultats a treballar en noves assignatures, ja
que no tots els ODS estan representats en les actuals assignatures transversals.

La representant de la facultat de Filosofia pregunta fins quan es poden presentar propostes. La
vicerectora respon que existeix un procediment per a la creació d’assignatures que va ser aprovat
en sessió de la CACG. Comenta que en aquests moments, s’està ja fora de termini, però que
si la facultat té alguna proposta es podria presentar en la següent sessió de la CACG. També
recorda que si algun centre deixa d’oferir una assignatura ho ha de comunicar al vicerectorat per
actualitzar el catàleg.

5. Presentació del catàleg d'assignatures obertes a estudiants d'intercanvi internacional

La presidenta cedeix la paraula al vicerector de Política d’Internacionalització, Dr. Raul Ramos.

El Dr. Ramos explica que en el programa Erasmus + 2021-2027 la Unió Europea fixa un seguit
d’exigències i consideracions que cal assumir a través de la Carta Erasmus. Un dels punts
assumits per la UB és facilitar l’arribada d’estudiants d’intercanvi d’universitats europees a través
de la creació d’un catàleg d’assignatures en les quals es puguin inscriure aquests estudiants. El
compromís inclou l’aportació d’evidències de què s’ha iniciat aquest procés.

Per al pròxim curs i, en l’àmbit intern, es pretén crear un llistat d’assignatures per graus i màsters
que serien susceptibles de rebre estudiants internacionals. Alguns centres de la UB ja ho estan
fent i ara caldria ampliar aquesta pràctica a tots els centres. És necessari que els centres facin un
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procés de reflexió per detectar en quines assignatures podrien participar estudiants estrangers,
ja sigui pel requisit de l’idioma com per altres requisits indicats per les facultats i caldria tenir-
ho recollit.

En una primera fase, seria suficient un fitxer Excel amb la informació de les assignatures i els
requisits. En una segona fase, la informació hauria de ser del grup i incloure la planificació en
gr@d. En una tercera fase es podria limitar el nombre d’alumnes d’intercanvi.

L’objectiu és que l’estudiant pugui planificar la seva estada a la UB amb antelació i que el learning
agreement que porti no s’hagi de modificar.

La representant de la facultat d’Informació i Mitjans Audiovisuals pregunta quins haurien de ser
els requisits. El Dr. Ramos respon que en el conveni amb les altres universitats ja es pacten
els requisits d’idioma i quan els estudiants arriben han d’aportar la documentació referent a
l’assoliment d’aquest idioma. El programa Erasmus permet ser exigent amb aquesta qüestió.

La representant de la facultat de Dret comenta que han detectat que hi ha molts convenis que
limiten l’idioma a l’anglès i això pot ser un problema i que inclús semblaria que va en contra del
programa Erasmus. El vicerector respon que el programa Erasmus és de reciprocitat i que si es vol
fomentar que els estudiants de la UB facin intercanvi també caldrà ser flexibles en la contrapart.
No obstant això, cada facultat pot fixar la seva política en el moment de signar els convenis.

6. Aprovació, si escau, de la relació de serveis centrals de la UB i entitats del grup dels quals
la seva oferta formativa serà susceptible del reconeixement acadèmic en els títols de grau
en el curs 2024-25

La presidenta explica que es presenta a aprovació la relació de serveis centrals de la UB i entitats
del grup dels quals la seva oferta formativa serà susceptible del reconeixement acadèmic en els
títols de grau en el curs 2024-25. S’han fet canvis en el document amb la intenció que l’estudiant
sàpiga quines són les activitats que s’ofereixen i s’han afegit enllaços a les activitats. Aquestes
són les que depenen de vicerectorats i altres unitats de la UB. Les facultats poden també aprovar,
pels seus òrgans de govern, altres activitats pròpies susceptibles de reconeixement acadèmic.

El representant de la facultat de Ciències de la Terra demana si podria existir un model únic de
certificació de les activitats. La cap de Gestió Acadèmica respon que es prepararà un model que
es trametrà a vicerectorats i unitats de la UB que ofereixin activitats.

S’acorda aprovar per delegació del Consell de Govern, en el seu acord de 14 de juliol de 2021,
la relació de serveis centrals de la UB i entitats del grup dels quals la seva oferta formativa serà
susceptible del reconeixement acadèmic en els títols de grau en el curs 2024-25, tal com consta
a l’annex.

7. Aprovació, si escau, de la taula de les retribucions econòmiques per a les beques de
col.laboració de la UB

La vicerectora d’Estudiants i Vida Universitària explica que els canvis en les retribucions
econòmiques per a les beques de col·laboració de la UB es fan per ajustar l’increment de l’IPC.

S’acorda aprovar la taula de les retribucions econòmiques per a les beques de col·laboració de
la UB.

8. Aprovació, si escau, de les modificacions de titulacions per al curs 2024-25

La directora de l’Agència de Polítiques i Qualitat de la UB informa que s’han produït canvis
respecte les propostes de MS i MNS aprovades en la darrera sessió de la CACG, i que aquests
estan marcats en color vermell.
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8.1. Modificacions substancials

S’acorda aprovar el llistat de modificacions substancials de titulacions per al curs
2024-2025, tal com consta a l’annex.

8.2. Modificacions no substancials

S’acorda aprovar el llistat de modificacions no substancials de titulacions per al curs
2024-2025, tal com consta a l’annex.

9. Aprovació, si escau, dels premis extraordinaris de grau i màster del curs 2022-23

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de juliol de 2021,
els premis extraordinaris de grau i màster del curs 2022-23, tal com consten als annexos.

9.1. Premis extraordinaris de grau

9.2. Premis extraordinaris de màster

10. Aprovació, si escau, de la modificació de la Normativa de Pràctiques Externes

La vicerectora d’Estudiants i Vida Universitària explica que es va fer una reunió amb diverses
facultats i tècnics del SAE i Serveis Jurídics per tractar el tema dels TFG/TFM que es
desenvolupen en un laboratori de la facultat o bé en una empresa externa. Aquest és un tema
important perquè si es fan inspeccions de treball seria difícil justificar que una persona estigués
en un laboratori i no es consideressin pràctiques pel fet d’estar vinculades al TFG/TFM. Per tant,
aquestes pràctiques haurien de considerar-se com a pràctiques curriculars.

Quan es va redactar la normativa es va considerar que les pràctiques associades o relacionades
a un TFG/TFM eren extracurriculars i remunerades, i es va afegir un paràgraf dient que no serien
remunerades com a excepció i que la UB es faria càrrec de la cotització.

Després de la reunió abans esmentada, en què hi va haver un canvi de criteri, s’ha decidit
modificar la Normativa.

La representant de la facultat d’Economia i Empresa explica que a la facultat no tenen laboratoris,
però una empresa o institució es consideraria com un laboratori. Pregunta com s’hauria de fer si
en el pla d’estudis no hi ha la possibilitat de fer pràctiques en empreses curriculars i un TFG/TFM
s’ha de realitzar en una empresa. Entén que no seria necessària una assignatura de pràctiques
sinó que s’inclouria dins del mateix TFG/TFM com una activitat en el pla docent i hauria d’existir
un conveni amb una empresa.

El representant de la facultat de Biologia pregunta si tots els projectes de TFG/TFM de la facultat
que estan inclosos en el GIPE es consideren curriculars o extracurriculars. Fins ara, la facultat
els havia considerat com extracurriculars.

La representant de la facultat de Dret explica que tenen associades pràctiques curriculars i
extracurriculars dins els TFG/TFM.
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La vicerectora explica que per aquest curs sí que es deixava tal com estava, però que per al curs
vinent es proposava considerar com a curriculars les pràctiques associades al TFG/TFM i que
constessin així en el pla docent de l’assignatura.

El representant de la facultat de Ciències de la Terra explica que la facultat va entendre que les
pràctiques eren curriculars i així ho han fet. En el pla docent no es pot posar com a genèric,
ja que dependrà del TFG/TFM concret de cada alumne. Considera que és un tema complicat,
però caldria definir què es considera pràctica externa quan es desenvolupa dins de la UB, en un
laboratori. La vicerectora explica que en l’acord que es va fer hi havia una definició, però potser
cal acotar-la més.

La representant de l’ESERP pregunta si cal fer la cotització a la Seguretat Social dels alumnes que
van a l’estranger a fer pràctiques. La vicerectora respon que si la matrícula de les assignatures
es fa aquí, la cotització s’ha de fer a la Seguretat Social.

Després del debat, s’acorda no aprovar la modificació de la Normativa de Pràctiques Externes.

11. Ensenyaments oficials de grau

11.1. Aprovació i/o modificació de memòries de verificació

11.1.1.Aprovació de memòries de verificació

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, i posterior tramesa,
si escau, a Consell Social, l’aprovació de les memòries de verificació dels
ensenyaments dels graus següents, tal com consten a l’annex:

• Grau en Comunicació i Indústries Culturals
• Grau en Direcció Hotelera Internacional
• Grau en Disseny per als Sistemes Alimentaris
• Grau en Estadística
• Grau en Marquèting, Esdeveniments i Entreteniment
• Grau en Relacions Laborals i Recursos Humans

11.1.2.Modificació de memòries de verificació

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, i posterior tramesa,
si escau, a Consell Social, la modificació de la memòria de verificació del Grau en
Cinematografia, tal com consta a l’annex.

11.2. Aprovació i/o modificació de plans d'estudis, taules de reconeixement, taules
d'equivalències, calendaris d'implantació i/o itineraris d'extinció

11.2.1.Aprovació de plans d'estudi

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, previ l’informe de
la Junta Consultiva i posterior tramesa, si escau, a Consell Social, l’aprovació dels
plans d’estudis del Grau en Bioinformàtica/Bioinformatics i del Grau en Direcció i
Gestió Gastronòmica, tal com consten a l’annex.

11.2.2.Modificació de plans d'estudi

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, previ informe de
la Junta Consultiva i posterior tramesa, si escau, a Consell Social, la modificació
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dels plans d’estudis dels ensenyaments de grau següents: Grau en Biologia, Grau
en Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport, Grau en Cinematografia, Grau en
Enginyeria de Materials, tal com consten a l’annex.

11.2.3.Aprovació d'itineraris d'extinció

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, els itineraris d’extinció dels ensenyaments de grau següents: Grau
en Bioinformàtica, Grau en Biologia, Grau en Ciències Culinàries i Gastronòmiques,
Grau en Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport, Grau en Enginyeria de Materials,
que quedaran definits tal com consten als annexos.

11.2.4.Aprovació de taules d'equivalències

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, les taules d’equivalències de les titulacions de grau següents: Grau
en Biologia, Grau en Ciències de l’Activitat Física i de l’Esport i Grau en Enginyeria
dels Materials, que quedaran definides tal com consten als annexos.

11.2.5.Modificació de taules de reconeixement

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, la modificació de les taules de reconeixement de la titulació de Grau
en Biologia que quedaran definides tal com figura a l’annex.

11.3. Aprovació de calendaris d'implantació

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, el calendari d’implantació de les titulacions del Grau en Bioinformàtica/
Bioinformatics, i del Grau en Direcció i Gestió Gastronòmica, tal com consten als annexos.

11.4. Modificació de calendaris d'implantació

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de juliol de
2021, la modificació del calendari d’implantació de la titulació de Grau en Cinematografia,
tal com consta a l’annex.

11.5. Normatives de treball final de grau

S’acorda aprovar les normatives de treball final de grau dels ensenyaments que figuren
en l’annex.

12. Ensenyaments oficials de màster

12.1. Aprovació i/o modificació de memòries de verificació

12.1.1.Aprovació de memòries de verificació

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, i posterior tramesa,
si escau, a Consell Social, l’aprovació de les memòries de verificació dels màsters
universitaris següents, tal com consten a l’annex:

• Màster en Atenció Emocional a l’Infant segons el model Child Life
• Màster en Biblioteques Públiques
• Màster en Cancer Research
• Màster en Direcció d’Esdeveniments
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• Màster en Dret de l’Empresa i dels Negocis
• Màster en Innovació i Emprenedoria per a Enginyeries i Biociències en Salut
• Màster en Lideratge Infermer i Gestió Sanitària
• Màster en Meteorologia i Ciències del Clima
• Màster en Recerca Clínica Aplicada
• Màster en Tractaments de Neteja per a Béns Culturals

12.1.2.Modificació de memòries de verificació

S’acorda aprovar, i elevar a Consell de Govern, i posterior tramesa, si escau, a
Consell Social, la modificació de la memòria de verificació del Màster Universitari en
Metodologia de la Recerca Aplicada a les Cures Infermeres, tal com consta a l’annex.

12.2. Aprovació i/o modificació de plans d'estudis, taules de reconeixement, taules
d'equivalències, calendaris d'implantació i/o itineraris d'extinció

12.2.1.Aprovació de plans d'estudis

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, i posterior tramesa,
si escau, a Consell Social, l’aprovació dels plans d’estudis dels màsters universitaris
següents, tal com consten a l’annex:

• Màster Universitari en Formació del Professorat d’Educació Secundària Obligatòria
i Batxillerat, Formació Professional i Ensenyament d’Idiomes (UAB – UB -UPC)
• Màster Universitari en Protecció Radiològica Ambiental
• Màster Universitari en Psicologia de l’Educació
• Màster Universitari en Treball Social en l’Àmbit Sanitari

12.2.2.Modificació de plans d'estudis

S’acorda informar favorablement i elevar a Consell de Govern, i posterior tramesa,
si escau, a Consell Social, la modificació dels plans d’estudis dels ensenyaments de
màster següents, tal com consten a l’annex:

• Màster Universitari en Biodiversitat
• Màster Universitari en Gestió del Patrimoni Cultural i Museologia
• Màster Universitari en Metodologia de la Recerca Aplicada a les Cures Infermeres
• Màster Universitari en Teoria de la Literatura i Literatura Comparada

12.2.3.Aprovació d'itineraris d'extinció

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, l’itinerari d’extinció dels màsters universitaris següents, que quedaran
definits tal com consten als annexos:

• Màster en Formació del Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat,
Formació Professional i Ensenyament d’Idiomes
• Màster en Medicaments, Salut i Sistema Sanitari
• Màster en Metodologia de la Recerca Aplicada a les Cures Infermeres
• Màster en Psicologia de l’Educació – MIPE

12.2.4.Aprovació de taules d'equivalències

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, les taules d’equivalències de la titulació de Màster en Metodologia de
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la Recerca Aplicada a les Cures Infermeres, que quedarà definida tal com consta
a l’annex.

12.2.5.Aprovació de taules de reconeixement

S’acorda aprovar, per delegació del Consell de Govern en el seu acord de 14 de
juliol de 2021, les taules de reconeixement de la titulació de Màster Universitari de
Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, Formació Professional
i Ensenyament d’Idiomes, i les taules de reconeixement de la titulació de Màster
Universitari en Psicologia de l’Educació – MIPE, que quedaran definides tal com
consten als annexos.

12.3. Normatives de treball de final de màster universitari

S’acorda aprovar les normatives de treball final de màster dels ensenyaments que figuren
en l’annex.

13. Afers de tràmit

13.1. Oferta formativa de la Universitat de l'Experiència - curs 2024-25

La presidenta informa que, d’acord amb el que estableix el Reglament de la Universitat
de l’Experiència, la programació anual de les activitats de la Universitat de l’Experiència
s’ha d’elevar a la Comissió Acadèmica, per aquest motiu es presenta el document amb
la programació d’activitats per al curs 2024-25 dels programes formatius de la Universitat
de l’Experiència.

14. Torn obert de paraules

La representant de la facultat de Dret demana si les comissions coordinadores dels màsters
professionalitzadors amb un nombre elevat d’alumnes poden tenir un nombre d’hores equiparable
a un consell d’estudis. També comenta que la nova web no acaba de funcionar, conté moltes
errades i cal estar pendent. Finalment, diu que necessiten tenir les enquestes tancades per poder
fer els plans docents de les assignatures per al curs vinent i demana també una revisió dels
enunciats de les enquestes.

La vicerectora de Política Acadèmica es posarà en contacte amb el vicerector de Transformació
Digital pel tema de la web i l’assessor tècnic de Suport Academicodocent s’ofereix per parlar amb
la unitat d’Entorns Web i veure qui és el responsable dels diferents apartats.

La vicerectora de Política Docent diu que aquest any el resultat de les enquestes de primer
semestre no ha pogut estar a temps per problemes de personal. Pel que fa a les del segon
semestre, si el termini per respondre és a final de curs, es necessita un temps per processar
els resultats i aquests no poden arribar abans de tancar els plans docents del curs següent. Cal
treballar amb les dades del curs anterior. Sobre els enunciats, les facultats poden proposar dues
preguntes.

La reunió finalitza a les 13 hores.

El representant de la facultat de Biologia se suma a les queixes per la plana web.
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La vicerectora de Política Acadèmica proposa fer un monogràfic sobre la web amb els centres i
determinar interlocutors per les diferents informacions.

El representant de la facultat de Ciències de la Terra diu que si les hores GECA desapareixen,
hi haurà problemes per assumir encàrrecs de gestió. La part de gestió s’ha incrementat molt i és
difícil implicar la gent si no es compensa.

La vicerectora de Política Docent explica que hi haurà hores per encàrrecs, però actualment les
hores GECA s’utilitzen per coses molt diverses i s’ha fet una anàlisi i s’acotarà el tipus d’encàrrec.

El/la president/a aixeca la sessió, de la qual, com a secretari/ària, estenc aquesta acta.


